
                                          
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
2024 was een bewogen jaar met uiteindelijk toch een aantal goede ontwikkelingen voor Ravenstein en 
omstreken.  
Er is gestart met de uitvoering van de Meanderende Maas. Vanaf Dieden richting Ravenstein zijn 
afzettingen geplaatst om zodoende te zorgen voor een veilige omgeving voor zowel mensen die gebruik 
maken van de dijk als voor degenen die werkzaam zijn aan het project.  
Bij het Hooghuis is intussen begonnen met de sloop van de oude MAVO. In het 2e kwartaal van 2025 
gaat als alles goed gaat de bouw van start. 
Ook bij het Stationskwartier is er veel meer duidelijk geworden. De komst van een sobere spoortunnel is 
goed nieuws. De gemeenteraad van Oss heeft op 12 december 2024 het bestemmingsplan 
‘Stationskwartier Ravenstein - 2024’ vastgesteld. Hierdoor is de start van de bouw weer een flinke stap 
dichterbij gekomen. 
Ook bij Vidi Reo is op 12 december het bestemmingsplan vastgesteld. 
Bij de A50 wordt er een belangengroep opgericht met daarin van elk gebied van het desbetreffende 
tracé een vertegenwoordiging. Op deze manier ben je beter zichtbaar  voor iedereen en door de brede 
samenwerking wordt de slagkracht dusdanig vergroot dat je meer kunt bereiken. De 
stikstofproblematiek zorgt er momenteel voor dat de verdere uitwerking op zich laat wachten. 
 
Op de avond zelf was er een goede opkomst en werd er na de officiële dingen nog gezellig nageborreld 
door alle aanwezigen. Wij willen D’n Achterhof nog bedanken voor de goede verzorging van de avond.  
 
Rest ons tenslotte nog om iedereen een gelukkig en gezond 2025 toe te wensen.  
 
Dorpsraad Ravenstein 
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Het jaar 2024 loopt weer op zijn einde. Een 
mooie gelegenheid om nog even terug te 
blikken. In deze nieuwsbrief komen de 
bouwprojecten aan bod, de eindejaarsborrel in 
D’n Achterhof met de uitreiking van de Raafjes 
voor Tineke Brouwer en John Loeffen en een 
aankondiging van de volgende openbare 
vergadering op woensdag 12 februari.   

Oudejaarsborrel 2024 bij D’n Achterhof in Huisseling 



 
 

 
 
 
 

                                                                                 
  
 
  
                                                                                                                           
                                                                                            
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Raafje van Verdiensten voor John Loeffen en Tineke Brouwer 

Tineke is al vanaf het eerste uur actief als een 
van de cluster coördinatoren van 
ontmoeten. Tineke is binnen “Ontmoeten” de 
initiatiefneemster van de wekelijkse lunch op 
donderdag in Vidi Reo en de maandelijkse 
lunch op vrijdag in de Valkenburcht.  
Tineke bezoekt ook ieder nieuw lid dat zich 
aanmeldt bij de zorgcoöperatie en 
inventariseert wat iemand nodig heeft of bij 
kan dragen. Niet alleen voor de leden van de 
zorgcoöperatie maar ook menig inwoner van 
een van onze dorpen mag haar verwelkomen 
als er een vermoeden is van eenzaamheid, 
ziekte, verdriet of gewoon behoefte aan een 
gezellig praatje. 

Tineke is daarnaast ook heel actief binnen 
de parochie én de voetbalclub. 
In beide gevallen richt zij zich hier op de 
jeugd. Binnen de RK Kerk in onze parochie op 
de familieviering, het voorbereiden op de 
communie en de jaarlijkse buiten mis van het 
Gilde Sint Jan in Neerlangel.  
Bij Vesta ’19 onze voetbalclub ontvangt zij de 
pupil en zijn/haar familie voor de pupil van de 
week activiteit tijdens thuis wedstrijden van 
het eerste elftal. 
 
Verder is zij ook gastvrouw bij de Wellen in 
Oss. 
  
Tineke heeft ook een motto: 
Gewoon lief zijn voor elkaar,  zegt ze altijd. 
 
Kortom: Tineke is een mens uit duizenden en 
verdient het Raafje als geen ander. 
 

John is een echte Huisselinger en een echt 
gemeenschapsmens.  
 
John is al 25 jaar een zeer actief lid van het 
gilde in Huisseling. Op dit moment is hij 
staande deken oftewel voorzitter. Bij het 
Gilde is hij de persoon die alles (mede)  
regelt wat betreft bijeenkomsten en 
evenementen. 
 
Is medeoprichter en nog steeds actief bij het 
Baxenboskamp. 
 
Actief bij de Ravensteinse kermisfeesten. 
 
Medeorganisator van de Huisselingse 
feesten in september. 
 
Zet zich in voor het familie pastoraat. 
 
Heeft 10 Together opgericht samen met 
pastoor Grubben en René  
Lamers . Een 2 wekelijks programma voor 
tieners met allerlei thema’s en uitstapjes. 
 
Verder is hij ook nauw betrokken bij de 
nieuwsbrief van Huisseling. 
 
John is iemand die altijd klaar staat en bereid 
is om te helpen als dit mogelijk is. En dus is 
dit Raafje meer dan verdiend!!!!! 
 



 
 
 
 
 
 
 
Op woensdag 12 februari staat de volgende openbare vergadering weer gepland. Deze zal worden 
gehouden in Vidi Reo met als thema bouwen en parkeeronderzoek. Inloop vanaf 19.15 uur en de 
vergadering begint zoals gewoonlijk weer om 19.30 uur. 
 
Zoals eerder vermeld zijn er bij de diverse bouwprojecten weer stappen gezet naar de volgende fase. Zo 
is er bij het Hooghuis begonnen met de sloop en zijn van zowel Vidi Reo als Stationskwartier de 
bestemmingsplannen vastgesteld door de gemeente. Op deze avond zullen de projectleiders aanwezig 
zijn voor verdere toelichting van de projecten en ook om vragen te beantwoorden. 
 
Verder heeft de Dorpsraad in samenwerking met de gemeente een parkeeronderzoek uitgevoerd in 
Ravenstein. De resultaten zullen op deze vergadering verder worden toegelicht. 
 
De definitieve agenda en een uitnodiging voor deze vergadering zal tezijnertijd volgen eind januari. 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

    Openbare vergadering woensdag 12 februari met als thema 
    bouwen en  parkeeronderzoek     

Heb je als vereniging of stichting nog een initiatief wat te maken heeft met de leefbaarheid in het 
dorpsraadgebied Ravenstein of kunnen wij je ergens bij ondersteunen, stuur dan een verzoek 
incl. begroting in naar het secretariaat van de dorpsraad. Wij zullen uw verzoek dan meenemen 
in ons volgend overleg. Mail dan naar secretariaat@dorpsraadravenstein.nl   
 

Subsidie aanvraag bij de dorpsraad 
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